
 

Protokoll  

Styremøte tirsdag 20.10.20 kl. 18.30 

Klubbhuset 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Ann-Karin Linnerud x   

Nestleder: Simen Sæterdal x   

Sekretær: Hanne Gulbranzen  x  

Styremedlem: Oliver Dimovski  x   

Styremedlem: Ivar Haukvik x   

Styremedlem: Leila Sarikhani x   

Styremedlem: Frank Utheim x   

Regnskapsansvarlig: Kristin Haarseth  x  

Varamedlem: Einar Haarseth  x  

Type 
sak Saks nr. Sak Ansvar Frist 
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 Protokoll fra forrige møte 22.09.20  
 
 Godkjent 
 
Økonomi  
 
Medlemskontingenter: 74 utestående tilsvarer ca kr. 
28.500.- 
 
Ny klubbadmin portal lanseres snart og HS samt gruppene 
vil delta på kurs når det er tilgjengelig.  
 

Status/Info fra diverse møter/fora/generelt 
 
- NIF har avholdt webinar for kontrollutvalg og Knut 
Wennemo fra ÅIL kontrollutvalg deltok. 
 
- Ski og håndball gruppene har tatt med sine ting fra lageret 
i Selvbyggerveien. Resterende på lager kastes/flyttes av HS. 
HS finner dato for når dette gjennomføres. 
 
Politiattester 
 
ÅIL’s politiattest ansvarlige ber om nye oppdaterte lister fra 
gruppene.  
 

 
HMS – Kompetanse, rutiner, ansvar for anlegg m.m. 
 
Styreleder har hørt med NIF og OIK om det finnes noen 
ferdig mal for HMS som ÅIL kan bruk som utgangspunkt for 
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utformingen av HMS rutiner. Slikt finnes ikke og ÅIL ble 
henvist til Arbeidstilsynets hjemmesider. 
 
Styreleder har hørt med to naboklubber om saken men 
ingen av disse har HMS på plass. 
 
Styreleder hører med to naboklubber til for å se om vi kan 
få noe hjelp eller finne ut om noen i det hele tatt har dette 
på plass. 
 
Statistikk/utvikling medlemsmassen 
 
Klubbadmin portalen er mangelfull på rapporter for bruk i 
statistikk rundt medlemsmassen. 
 
Frank sender styreleder forslag med 
ønsker/forbedringspotensiale til rapporter i klubbadmin 
 
Eventuelt –  
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